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Odpowiadajqc na interpelacje wniesionq podczas obrad XLIV sesji Rady Miasta Woclawek
w sprawie budowy ul. Stromej upzejmie informujg, 2e w 2016 r, opracowano dokumentacjg projektowo-

kosztorysowq dla tego zamiezenia. rl'l 2017 r. uzyskano ostatecznq decyzjQ o zezwoleniu na realizacjg

inwestycji drogowej w postaci budowy drogi gminnej (publicznej) w przedmiotowej lokalizacji, Obecnie

trwajq procedury zwiqzane z wyplaceniem odszkodowai za grunty pzejqte pod pas drogowy.

Z uwagi na znaczne koszty inwestycji, szacowane lqcznie na kwotg okolo 1 mln zl, realizacja

robdt budowlanych zostanie zaproponowana do budzetu w latach nastepnych.

Nadmieniam, Ze obecnie w pasie drogowym drogi wewnQtznej - ul. Stromej (niepublicznej)

nie znajduje sig siei kanalizacji sanitarnej. Jej ewentualna budowa musialaby popzedzai ww. roboty

zwiqzane .z uzqdzeniem drogi, Najbli2szy odcinek sieci kanalizacji sanitarnej znajduje sig

w ul. Lipnowskiej, jednak2e jest on posadowiony znacznie powy2ej nieruchomoSci zlokalizowanych

pzy ul. Stromej (r62nice wysoko6ci zqdu od 10 do 20 metr6w). W zwiqzku z powy2szym, siec

w ul, Stromej musialaby zostai wyposazona w kolektor [oczny oraz tlocznig 5ciek6w, kt6rych koszty

budowy i eksploatacji sq bardzo wysokie. Ze wzglgdu na stosunkowo niewielkq ilo56 nieruchomoSci,

kt6re obslugiwalaby ta siec, jej realizacja jest ekonomicznie nieuzasadniona.

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta
2. Wydzial Organizacylno-Prawny i Kadr, ds, 0P1K.0003.237.2018
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